
 ACTA DE LA SESSIÓ DE L’ASSEMBLEA GENERAL DE l’ASSOCIACIÓ DE FAMILIES 
D’ALUMNES DE L’ESCOLA GAVINA CELEBRADA EL DIA 1 DE DESEMBRE DE 2023  
 
 
A Picanya, sent les 15:00 hores, es reuneixen baix la presidència de José Joaquín Ribes Català, 
el següents integrants de l’Assemblea General:  
 
José Joaquín Ribes, Josep Navarro, Carlos Claver, Maria Carmen Rodriguez, Sandra Cantalejo, 
Cristina Ortiz, Guillermo Inarejos, Xenia Fernandez, Sonia Renovell, Ana Maria Sanchis, Lucia 
Garcia, Maria Amparo Gascón, Begoña Casabán, Ovidi Sambonet, Neus Navarro, Javier 
Altabert, David Couso, Maite Bellido, Aida Casanova, Helena Solà, Miriam de Castro. 
 
En primer lloc, el actual president obrí la sessió i s’indica l’ordre del dia següent:  
Ordre del dia:  
 

1. AFA, Aprovació del canvi de nom. 
2. Curs 23-24 ¿Que volem fer? 

a. Representació de les famílies a les comissions i grups de treball de l’escola 
b. Foment de la participació activa i grups de treball de l’AMPA: Valencià, Pati, 
c. Bosses berenar, Caixes Ecotira, Comunicació, Secundària, Primers auxilis, 

Transport 
d. Millora de la visibilitat de les activitats i informacions de l'AMPA 
e. Organització de xerrades i activitats: escola de famílies 
f. Sol·licituds de subvencions i ajudes econòmiques 
g. Noves propostes 

3. Pressupost 23-24 
a. Millora del coneixement i pedagogia dels pressupostos. 
b. Revisió del capital actual (llistat actualizat de socis) i distribució de despeses. 

4. Precs i Preguntes 
 
 
 
 
 

1. AFA, Aprovació del canvi de nom. 
 

Des de la junta directiva hem proposat fer un canvi significatiu en la nostra associació. Fer el 

canvi per "Associació de Famílies" o AFA. Aquest nou nom reflecteix la nostra voluntat 

d'incloure i abraçar la diversitat de totes les unitats familiars.  

S’aprova per unanimitat de l’assemblea. 

 

2. Curs 23-24 ¿Que volem fer? 
 
La junta expliquem el treball que estem fent, des de la introspecció interna de l’associació, els 
reptes i propòsits de la mateixa, i com aconseguir-ho. 
 
Tractem de fomentar i de fer participi a tothom de les diferents sensibilitats i àrees en les que 
cadascú vullga participar: “Valencià, Pati, Bosses berenar, Grup de Consum, Comunicació, 
Secundària, Primers auxilis, etc...” 



 
Anunciem nous canals per tal de mantindré la gent informada, a mes de noves formules per 
anunciar tot el treball i objectius que s’acompleixen. 
 
Tractarem de començar a rodar una Escola de Famílies, organitzar xerrades i ferramentes per a 
tothom. 
 
Demanarem subvencions oficials de l’ajuntament de Picanya i GVA, per tal de millorar el nostre 
pressupost. 
 
Noves propostes: 

- Moviment “Adolescència Lliure de Mòbils”, es farà prioritat per l’interès de les famílies 
en la temàtica del mòbil i com tractar-ho, es molt important i preocupa molt a les 
famílies la situació. Serà el principal tema a l’AFAFEST i altres xerrades. 

- AFA Fest 
- Anglès: Millorar el anglès que es dona a l’escola, tractar de tindre professorat natiu, 

professorats visitants 
- Festa de la música en millora d’equipament llogat o projecte a futur. 

 
3. Pressupost 23-24 

Des de la junta tractem de fer pedagogia al voltant del pressupost que ha estat heretat d’anys 

anteriors i volíem revisar des de l’estudi i anàlisis si estaven alineats en quant als estatuts i 

sentir dels membres de l’AFA.  

Des de l’assemblea es comenta que la direcció de l’escola fa una reunió tots el anys explicant 

els pressupostos però nomes per a les noves famílies, seria interessant que fora oberta o bé 

que l’escola puguera explicar també en una reunió a les famílies o a l’afa lo mateix, per tant 

d’explicar el rebut, i algunes partides que l’AFA ajuda a l’escola. 

Algunes famílies comenten que l’AFA té que prioritzar al pressupost les pròpies activitats i 

projectes, i deixar en un segon termini certes partides que van directament destinades a 

l’escola, encara que evidentment a la fi es per als nostres filles i fills. 

Hi ha dubtes en algunes partides com tema de gestió i s’explica que la junta no es fa càrrec de 

l’administració i el pagament de les cuotes per tant té un xicotet cost de manteniment, sinó 

deuríem de fer-ho nosaltres i no tenim la capacitat per fer-ho. 

Finalment s’acorda en l’assemblea que cada comissió treballe en fixar els projectes, necessitats 

i partides, per tal de tornar a proposar els pressupostos d’aquest any. En la pròxima assemblea 

la junta proposarà la votació.  

 

4. Precs i Preguntes 

Com ja s’han comentat diversos temes al llarg de la reunió, i dubtes i demés, a mes que ja es 

l’hora, es tanca la reunió a les 17.00 hores aproximadament. 

 

 

 


